
N-VA-voorstel goedgekeurd

Zandhoven informeert sportverenigingen over voordelige 
groepsaankopen
Sinds de coronacrisis is het meer dan ooit duidelijk dat een kwalitatieve buitensportinfrastructuur goud waard is. De Vlaamse 
Regering wil het lokale besturen en sportclubs makkelijker én goedkoper maken om daarin te investeren. Daarom lanceert ze de 
‘Vlaanderenbrede groepsaankopen’ in de sportwereld. Op vraag van N-VA Zandhoven zal ook onze gemeente haar verenigingen 
daarover informeren. 

Lokale besturen en sportclubs kun-
nen dankzij dit initiatief voor het eerst 
eenvoudig intekenen op de aankoop 
van bijvoorbeeld kunstgrasvelden, Finse 
pistes of ledverlichtingspalen. “Dankzij de 
groepsaankoop kunnen lokale besturen 
en sportclubs inkopen tegen een lager 
tarief dan wanneer ze helemaal alleen 
zouden onderhandelen. Bovendien moe-
ten ze zich geen zorgen maken over de 
technische en wettelijke vereisten, aange-
zien Sport Vlaanderen de raamcontracten 
zal bedingen en instaat voor de kwaliteit”, 
weet Jong N-VA’er Aron Sempels. 

Raadslid Ward Peeters drong er bij 
het gemeentebestuur op aan om een 
communicatiecampagne op te starten 
om de Zandhovense sportverenigingen te 
informeren over de mogelijkheden van de 
groepsaankopen. Het gemeentebestuur 
beloofde het nodige te doen.

N-VA zet pioniers Gerda Petit en 
Conny Van den Heuvel in de kijker

De N-VA blies vorig jaar 20 kaarsjes 
uit. Tijd om wat mensen van het 
eerste uur in de schijnwerpers te 
zetten. Twee van hen zijn Gerda 
Petit en Conny Van den Heuvel. 
Gerda stond mee aan de wieg van 
onze afdeling in 2008. Conny, 
die even later inpikte, is met haar 
gedrevenheid een constante in het 
partijbestuur van N-VA Zandhoven.
Tijdens onze maandelijkse 
bestuursvergadering bezorgden we 
beide dames een fijne attentie en 
gingen ze met plezier op de foto.

Een bloemetje voor 
50 jaar huwelijk

Ward Peeters,
gemeenteraadslid

 Dankzij de Vlaamse groepsaankopen 
krijgen lokale besturen en verenigingen 
een goedkoper tarief om bijvoorbeeld 
kunstgrasvelden aan te leggen.

Onze bestuursleden 
Marleen en Marcel 
vierden hun 50ste 
huwelijksverjaardag. 
Dat verdient een 
bloemetje! 

Aron Sempels,
Jong N-VA’er
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Structurele steun voor dierenasielen in Zandhoven
Voor het eerst kunnen onze Vlaamse dierenasielen rekenen op structurele steun. Vlaams Dierenminister Ben Weyts voorzag 
daarvoor vorig jaar 1,2 miljoen euro. Bovenop de vergoeding voor inbeslaggenomen dieren krijgen alle erkende dierenasielen 
nu een vast steunbedrag en een bijkomende ondersteuning die varieert naargelang de opvangcapaciteit. Tegenover de � nanciële 
ondersteuning staat de vraag om de werking van de asielen te professionaliseren en alle dieren die er verblijven samen te bren-
gen op één website. Ook in Zandhoven zullen Harten-Die� es en Adopteer een Konijn voortaan kunnen rekenen op structurele 
� nanciële steun.

Elke dag zetten tal van dierenasiel-
medewerkers en -vrijwilligers zich in 
om de dieren die er verblijven de best 
mogelijke zorgen te geven. Vaak gaat het 
om verwaarloosde, verdwaalde of verge-
ten dieren, soms met specifieke noden. 
Dierenasielen steunen tot nu toe vaak 
enkel op vrijwilligers en eigen fondsen-
werving, waarmee heel wat asielen tijdens 
de coronacrisis problemen ondervonden. 
Daarom kon elk erkend dierenasiel vorig 
jaar al rekenen op een eenmalige onder-
steuning van 3.000 euro. 

Financiële basis
Dierenminister Weyts bouwt daarop 
verder en voorziet naast vergoedingen 

voor de opvang van inbeslaggenomen 
dieren ook een jaarlijkse structurele 

ondersteuning waarmee erkende dieren-
asielen hun werking kunnen uitbouwen 
en professionaliseren. In Zandhoven 
krijgen Harten-Diefjes en Adopteer 
een Konijn een structureel duwtje in de 
rug, respectievelijk 2.100 en 3.200 euro. 
Volgens gemeenteraadslid Marijke
Lambrechts een goede zaak: “Want 
mensen denken vaak te weinig na over 
de gevolgen van het in huis nemen van 
een huisdier, zeker in 
coronatijden.”

Dankzij de structurele ondersteuning 
kunnen de asielen hun werking uitbouwen 
en professionaliseren.

Marijke Lambrechts,
gemeenteraadslid

N-VA Zandhoven luistert naar u!
Massenhoven: Mats Sterkens (0498 51 58 22) en Pol Nagels (0476 32 31 14)

Viersel: Ward Peeters (0479 31 84 89) en Dieter Stulens (0485 55 96 35)

  Pulle: Martine Ghielens (0473 99 31 39), Joris Peeraer (0488 14 00 78) en 
Oliver Vertruyen (0477 99 84 95)

  Pulderbos: Conny Van den Heuvel (0477 29 85 13) en Monique Suls
(0497 22 08 36)

  Zandhoven: Aron Sempels (0484 31 87 59) en Peter Smets (0497 48 81 05)

  Al onze bestuursleden vindt u op www.n-va.be/zandhoven in de rubriek 
‘wie is wie’. 

N-VA Zandhoven kiest 
nieuw bestuur
Zoals de partijstatuten voorschrijven, worden de 
afdelingsbesturen na een halve legislatuur hernieuwd. 
Onze verkiezingen zullen plaatsvinden in maart 2022. 
Alle Zandhovense leden zullen via een persoonlijke brief 
worden uitgenodigd om het nieuwe bestuur samen te 
stellen. Hebt u interesse om actief in onze lokale partij-
werking mee te draaien? Neem dan zeker contact op 
met ons secretariaat via peter.smets@n-va.be.

Minister Weyts investeert 287.000 euro in 
Vrij Technisch Instituut in Zandhoven
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts investeert bijna 287.000 euro in het 
Vrij Technisch Instituut in Zandhoven. “We bouwen verder aan een betere onderwijs-
kwaliteit voor onze leerlingen”, zegt Weyts.

Onderwijsminister Ben Weyts investeert deze regeerperiode in totaal 3 miljard euro in 
scholenbouwprojecten. Die investeringsgolf komt ook onze gemeente ten goede. Het Vrij 
Technisch Instituut in Zandhoven krijgt bijna 287.000 euro voor aanpassingen aan de 
elektriciteitsinstallatie, werken aan de centrale verwarming en een nieuwe sportvloer. 

N-VA Zandhoven is tevreden met deze investering van de Vlaamse Regering. 
“Kwalitatieve schoolgebouwen en sportruimte zijn voor ons een belangrijk aandachts-
punt. Met deze investering van onze minister kan de school zijn vooraanstaande rol in 
onze gemeente verder uitbouwen”, zegt afdelingsondervoorzitter Conny Van den Heuvel. 

“Wie inzet op de 
kwaliteit van ons 
onderwijs, moet 
ook inzetten op de 
infrastructuur van 
ons onderwijs”, 
vindt Vlaams 
minister Ben Weyts.

Conny Van den Heuvel, 
afdelingsondervoorzitter

zandhoven@n-va.be
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Lokale aanpak van cybercriminaliteit nodig
N-VA Zandhoven vindt dat het gemeentebestuur te weinig 
aandacht schenkt aan het opkomende fenomeen cybercrimina-
liteit. Gemeenteraadslid Tom Van Bergen drong er tijdens 
de gemeenteraad van juni op aan om de Zandhovenaar te
sensibiliseren over de mogelijke gevaren en valkuilen.

“De dreiging van afpersvirussen, phishing, factuurvervalsing, 
datadiefstal en andere vormen van cybercriminaliteit neemt elk 
jaar toe”, weet Tom. “Cybercriminelen kunnen zowel bedrijven 
als individuen makkelijk veel schade berokkenen. Politiezone 
Zara besteedt zowel preventief als repressief al veel aandacht 
aan cybercriminaliteit, maar het is belangrijk dat we op dezelfde 
nagel blijven kloppen. Herhaling loont.”

Fraude herkennen
Om die reden drong N-VA Zandhoven erop aan om op korte 
termijn een sensibiliseringscampagne te starten met uitleg over 
de verschillende vormen van ‘social engineering’. Dat is een 
techniek waarbij criminelen zich voordoen als iemand anders en 
je proberen op te lichten door in te spelen op typisch menselijke 
eigenschappen zoals nieuwsgierigheid, naïviteit en angst. Het 
is belangrijk dat de Zandhovenaar fraudeurs kan herkennen en 
weet hoe hij zich ertegen kan beschermen. 

De gemeenteraad beloofde meer te sensi-
biliseren via alle mogelijke kanalen zoals 
de scholen, jeugdbewegingen, sportclubs, 
ouderverenigingen en het gemeenteblad.

Zandhoven wil personen met dementie, hun 
familie en hun mantelzorgers ondersteunen.

Zandhoven engageert zich als ‘dementievriendelijke gemeente’
Zandhoven wil een warme samenleving maken waar ook mensen met dementie en hun mantelzorgers hun plaats vinden. Daarvoor 
is een werkgroep ‘dementievriendelijk Zandhoven’ opgericht. Ook N-VA’er Joris Peeraer, lid van het bijzonder comité voor de sociale 
dienst en sociaal verhuurkantoor De Woonkans, zet zijn schouders mee onder het project: “Zandhoven telt momenteel ongeveer 280 
personen met dementie. Zo’n 70 procent van hen woont thuis, al dan niet omringd door familie, kennissen en vrienden. Het aantal 
mensen met dementie zal de komende jaren bovendien nog fors toenemen. Er is dus echt wel werk aan de winkel.”

Vlaanderen telt vandaag 131.800 mensen 
met dementie. De voorspelling is dat in 
2060 dat aantal zal verdubbelen. Dementie 
is dus meer dan ooit een uitdaging. Niet 
alleen voor de zorgsector, maar voor de 
hele samenleving. Een dementievriende-
lijke gemeente kan hier een belangrijke 
rol spelen. Joris Peeraer, die meer dan 
30 jaar ervaring heeft als directeur in 
rustoorden en jarenlang stafmedewerker 
lokaal ouderenbeleid was bij de Vereni-
ging van Vlaamse Steden en Gemeenten 
(VVSG), verduidelijkt: “Momenteel leven 
er in Zandhoven ongeveer 280 personen 
met dementie. Verwachting is dat dat 
aantal voor 2035 zal groeien tot bijna 500 
personen. Tevens blijkt dat 70 procent van 
hen thuis woont. Er is dus ook in onze 
gemeente veel werk aan de winkel.”

Dementie bespreekbaar maken
Naar aanleiding van de Wereld Alzhei-
merdag op 21 september lanceerde de 

Vlaamse Regering een nieuw dementie-
plan. Daarin worden de prioriteiten voor 
de komende vijf jaar uiteengezet, met 
een focus op preventie, persoonlijke en 
mantelzorgondersteuning en het ontwik-
kelen van een specifiek doelgroepenbeleid. 
“Ook Zandhoven wil met verschillende 
initiatieven dementie bespreekbaar maken 
en personen met dementie, hun familie en 
hun mantelzorgers ondersteunen. Om die 
reden werd de werkgroep ‘dementievrien-
delijk Zandhoven’ opgestart”, zegt Joris 
Peeraer.

“Al een tiental geïnteresseerden woonden 
de eerste vergadering bij. N-VA Zandhoven 
is enorm tevreden met dit initiatief. 
Mensen met dementie leven namelijk 
niet alleen. Als gemeenschap en gemeente
moeten wij zorg voor hen dragen. Ik 
ben dan ook blij dat ik, mede vanuit 
mijn ervaring, hieraan mijn steentje kan 
bijdragen.”

Wilt u meedenken of wenst u meer 
informatie? Neem dan contact op via
joris.peeraer@n-va.be.

Joris Peeraer, 
lid van de werkgroep 
‘dementievriendelijk 
Zandhoven’

Tom Van Bergen, 
gemeenteraadslid

De dreiging van afpersvirussen, phishing, 
factuurvervalsing, datadiefstal en andere vormen 
van cybercriminaliteit neemt elk jaar toe. 

www.n-va.be/zandhoven
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.


